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Mesto Prešov 

ZÁ P I S N IC A 

z 3. riadneho zasadnutia Výboru mestskej časti Č. 3, ktoré sa konalo 
dňa 4. 5. 2016 

Prítomní: podl'a prezenčnej listiny 

Zasadnutie Výboru mestskej časti Č. 3 otvoril a viedol predseda Ing. Rastislav Mochnacký. 
V úvode privítal poslancov Ing. Martu Kollárovú, PhD., PhDr. Martína Lipku a ospravedlnil 
MUDr. Petra Cvengroša, zároveň privítal prítomných občanov. 

I,,[ST;; rr,šov ~r.st5ký ur~d v ~roš~ve I I 
za MsÚ Prešov sa zasadnutia zúčastnili: fl,l. ",bu: .II rf :J l M~olt.lr, "'3,I'q; V'.1!iIMgr. Janka Hnatová, OSMM - zapisovatel' :- II !I'"" 

00110: 1 6 -05- 2016 'IO:l
Požiadavky pritomných občan v 10 

fJflb~~ ' 	 Iv' ,. 
p. Borecký [d~,"/".eI,I.d,!I'J r"', 1ó2 7 1cl 2ú./fti; 

1. 	 Žiada, aby boli cesty v VMČ Č. 3 opravené - výmole a ja Ry" 
2. 	 Žiada, aby firma JVS, ktorá zabezpečuje opravy ciest a chodníkov bola vymenená, 

nakol'ko nedostatočne monitoruje poškodenie ciest a chodníkov a nerieši to. 
3. 	 Žiada, aby sa do monitorovania výmol'ov, jám a poškodených chodníkov zapojila Mestská 

polícia počas svojich obchôdzok. 
4. 	 Žiada, aby pri preberaní miestnych komunikácií a chodníkov boli kompetentní 

a zodpovední zamestnanci, ktorí v prípade zle vykonanej práce budú apelovať na opravy. 

VMČ č. 3 informovala, že v roku 2016 sa bude robit' rozsiahla oprava komunikácii. Žiada 
firmu JVS o zmonitorovanie všetkých výtlkov v VMČ Č. 3 

p. Sabolová 
1. 	 Žiada radu čo má robiť vzhl'adom k tomu, že VSS jej poslalo list o tom, že sa má pripojiť 

na kanalizáciu a vyjadriť sa má do konca júna . Býva na Sabinovskej 130 a pred 
niekol'kými rokmi sa robila prípojka, ale až k jej domu sa kanalizácia nezrobila. Žiada 
o zdôvodnenie prečo a ako má odpovedať VSS. Býva v Meste, kde platí dane a nemá 
kanalizáciu. 

VMČ Č. 3 žiada preverit' možnost' napojenia sa na už existujúcu kanalizáciu a navrhnút' 

možnost' riešenia. Žiada pri Sabinovskej 128 vyčistit' kanál (je upchaný a ked' prší tak voda 

tečie do dvorov) - havarijný stav a zároveň prečistit' všetky priekopy. Informovala, že sa 

pripravuje regulácia potoka Šidlovec. 


p. Fecko 
1. 	 Žiada na Ul. Družstevnej odstrániť telefónny stip. 
2. 	 Žiada dopravné riešenie na Ul. Družstevnej, nakol'ko je tam obytná zóna a ťažká doprava 

tam nepatrí. 
3. 	 Opätovne žiada preveriť Zmluvu o odpredaji pozemkov firme METAL COMPLEX a jej 

plnenie. 
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VMČ Č. 3 žiada vyvolat' stretnutie k odstráneniu telefónneho stipa za účasti obyvateľov 
Ul. Družstevnej, poslancov VMČ Č. 3, zástupcov telekomunikácii a zástupcov fi. METAL 
KOMPEXU. 

p.Mgr. Fecková 
1. Žiada doplniť požiadavku z 6.4.2016 ohl'adom informácie IBV na všetky novo zriadené ulice 

a nie len Ul. Garbiarska a Ul. Hrnčiarska v Nižnej Šebastovej, chce vedieť kto je zhotovitel' 
a aká je ich kategória (miestna, obslužná .... ) a presný počet komunikácií. Prečo nebola 
účastníčkou konania p. Sedláková -územný plán. 

p. Janíčko 


Poďakoval sa za účasť na stretnutí. 

1. 	 Žiada doručiť zápisnicu zo stretnutia k oprave komunikácie Surdok. 
2. 	 Žiada informovať, kedy sa budú robiť vysprávky na Ul. Surdok (obhliadka už bola urobená) 
3. 	 Žiada zmenu firmy, ktorá je zodpovedná za vysprávky. 
4. 	 Opätovne žiada vyčistenie kanalizácie (priekop) minibagrom. 
5. 	 Žiada informáciu čo je s osadením cestného zrkadla na Ul. S (požiadavka prednesená už 

niekol'kokrát) 
6. Žiada vykosiť na Ul. Surdok od zastávky po kaplnku po I'avej strane 


VMČ Č. 3 žiada robit' vysprávky s penetráciou. 


p. 	Bodnárová 
1. 	Žiada upraviť čas odchodu linky č. 22 z konečnej stále na 0,25 a zároveň aby chodila cez 

Ul. Kuzmányho. 

p. 	Šofranková a p. Stošek 
1. 	 Žiadajú vzhl'adom k tomu, že sa bude robiť rozsiahla rekonštrukcia Ul. Pažica doplniť 

výstavbu chodníka a informáciu o časovom harmonograme, kedy sa to uskutoční. 
2. Žiadajú osadiť orientačnú tabul'u s názvom ulice Agátová na stlp. 

VMČ č. 3 žiada zaslanie prehľadného popisu stavebných prác komplexnej rekonštrukcie 
MK v VMČ č.3. A informáciu či je v komplexnej rekonštrukcii Ul. Pažica zahrnuté aj jej 
odvodnenie. 

p.Čižmár a p. Mačák 
Chcú poďakovať poslancom za pomoc pri realizácii osláv 700. výročia Nižnej Šebastovej. (viď 

Príloha č.1) 
1. 	 Žiadajú dať do poriadku ihrisko v Nižnej Šebastovej (majetkovo a o povrchovú úpravu 

terénu). 
2. 	 Žiadajú opätovne otvoriť otázku o odkúpenie kaštiel'a v Nižnej Šebastovej. 
3. 	 Žiadajú v panskej záhrade osadiť - Zákaz venčenia a kontrolovať to. 
4. 	 Žiadajú pomoc pri realizácii Športových hier pre dôchodcov 18. 6. 2016 a to týždeň pred 

akciou vykosiť záhradu a vyvalcovať ju. 
5. 	 ŽiadajÚ pomoc pri realizácii JUNIÁLESU, ktorý nasleduje po ukončení športových hier 

18.6.2016 - vystúpenie súborov 
· zabezpečiť tribúnu (PKO) 
· prenosné WC - 2x (Technické služby mesta Prešov) 
- stánky 3x 
· lavičky a stoly 
- potvrdenie od statika (k tribúne) 

VMČ Č. 3 žiada súčinnosť patričných odborov 



Strana:';;;;: 	
3/3VÝBOR MESTSKEJ ČASTI Č.3 

Mesto Prešov 

p.Lorincovä 
1. Žiadosť o zveľaďovanie medziblokového priestoru viď priloha č.2 

p. Mihališinová 
1. 	 Žiada riešenie zrejmých zásahov do pokojného stavu na Ul, Janouškovej č. 2 - 4 

Požiadavky a infonnácie VMČ Č. 3 

1. 	 Ziada o zrušenie PD Jazdecká a finančné prostriedky previesl' na PD schody Čapajevova 
MŠ vrátane nástupného chodníka. 

2. 	 Žiada Schody na Wolkerovej - IL etapa zmeniť na schody pri bytovom dome Wolkerova 15, 
PD + realizácia. 

3. Žiada zaradiť do komplexnej rekonštrukcie Ul. Mudroňovú vrátane chodníkov obojstranne, 

4, Žiada vysprávku výtlkov na UL Wolkerová 9. 

5. 	 Žiada osvetliť prechod pre chodcov na Ul, Sabinovskej pri zastávke MHD UL Mičurinová. 

6. Žiada osadiť na začiatku UL Pod Dubom - jeden svetelný bod. 

7, Ziada osadenie dopravnej značky Pozor deti - detské ihrisko na Ul, Slanská smer ku kostolu, 

8, Ziada osadiť na rohu pri zastávke UL Stavbárska a koniec UL Slnečná cestné zrkadlo. 

9, Ziada na Ul, Sabinovská 112 vyspraviť výtlky nakoľko sa jedná o mestský pozemok. 


1J Odpoveď na požiadavku PzMZ-38-2016 vo veci semaforu na UL Levočská pri Poliklinike (viď. 
Príloha č, 4) 

Stanoviská VMČ č.3 

1J List odboru mestské majetku, majetko - právneho oddelenia vo veci odkúpenia 
pozemku parcela 2856/13 v k, ú, Prešov za účelom rekonštrukcie, modernizácie 
a budovania štadiónov. Odkupovaný pozemok bude tvoriť areál futbalového štadióna, 

VMČ Č. 3 súhlasí 

Ing. Mochnacký upozornil, že najbližšie zasadnutie VMČ Č. 3 bude 1.6.2016 o 17.00 
v priestoroch v Nižnej Šebastovej. 

Ing. Rastislav Mochnacký 
predseda VMČ č, 3 

V Prešove dňa 10.05, 2016 
Zapísala: Mgr. Janka Hnalová 
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POĎAKOVANIE ZA OBČANOV NižNEJ ŠEBASTOVEJ 

27.12.2015 v IŠli 

Vážená pani primátorka, vážené poslankyne a poslanci mestského 

zastupitel'stva, vážení duchovní otcovia, milí hostia a milí spoluobčania, dovol'te 

mi poďakovať za nás všetkých tu zhromaždených, ale aj všetkých občanov na 

l.mieste a hlavne jemu, ĎAKUJEM Nášmu Najvyššiemu Pánu Bohu za 

výnimočný dnešný deň, za jeho požehnanie nás a rukami duchovného otca 

Stanislava a pôsobením Ducha Svätého aj Symbolov obce " ERBU A VLAJKY". 

ĎakUjem Vám pani primátorka, chcem Vám povedať, že tento deň môžete 

zobrať ako pekný darček k Vašim včerajším narodeninám. Vám ďakujem Vážené 

poslankyne a poslanci mestského zastupitel'stva za správne rozhodnutie uctiť si 

našu miestnu časť NižNÁ ŠEBASTOVÁ a schváliť vykonanie tejto peknej 

slávnosti. Osobnou účasťou ste zdôraznili vážnosť historickým udalostiam, tiež 

každý za seba svoj vzťah k občanom. Vďaka Vám. 

Ďakujem Vám duchovní otcovia za dnešnú slávnosť, obohatili ste občanov 

o nové duchovné zážitky, starším zamyslieť sa nad históriou a zmyslom žiť 

a niečo po sebe pekné zanechať a vo vedomí mladších, že môžu byť hrdí na 

miesto kde žijú po svojich predkoch. Patrí sa Vám poďakovať aj za výchovné 

pôsobenie na mládež, aj za to, že znovu v kostole spieva mládežnícky spevokol. 

ĎakUjem menovite pánu Čižmárovi za jeho vlastnú iniciatívu ísť na jednanie 

mestského zastupitel'stva a získať podporu tejto myšlienke osláviť 70a.sté 

výročie. Plne túto myšlienku podporila 2. MO JDS PREŠOV- NiŽNÁ ŠEBASTOVÁ 

a mnohí jej členovia aktívne pomáhali pri príprave tejto udalosti. 

ĎakUjem za aktívny prístup poslancom Mestského zastupiterstva Volebného 

obvodu č.3 , vedeného predsedom p. Ing. Mochnackým a členmi p. Ing. 

Kollárovou Phd., p. PhDr. Lipkom PhD. a MUDr. Cvengrošom. Zvlášť 

vyzdvihujem aktivity a nasadenie pána PhDr. Lipku PhD. a pána MUDr. 

Cvengroša . Obidvaja nasadili aj vlastné prostriedky na dosiahnutie úspechu. 

ĎakUjem p. Mgr. Putnockej poverenej pani primátorkou mesta koordinovať 

a zvládnuť túto úlohu, za jej aktívny a tvorivý prístup ku zvládnutiu tejto 

náročnej úlohy. 



Naše poďakovanie patrí všetkým sponzorom, lebo bez ich pochopenia 

a podpory, by sme ťažšie zvládali nároky a úroveň, ktorú by sme chceli všetkým 

dopriať. 

ĎakUjem aj vedeniu a personálu zariadenia Reštaurácia IŠĽA za ich prístup 

a sta rostlivosť o nás. 

Dovorte mi pani primátorka s vedením mesta a vážené poslankyne a poslanci 

Mestského zastupiteľstva predniesť Vám prosby, ktoré môžu občanom našej 

miestnej časti skvalitniť život a zároveň vytvoriť podmienky pre kultúrny, 

spoločenský, ale aj športový a telovýchovný rast zvlášť pri pohľade na mládež. 

NECH ŠPORTUJÚ, NECH SPIEVAJÚ, TANCUJÚ, VZDELAVAJÚ SA, ALE MUSIA MAŤ 

KDE. LEN NECH NETRAVIA VOĽNÝ ČAS V ZADYMENÝCH KRČMÁCH! 

1.PROSBA - Prosíme Vás získajte do majetku mesta KAŠTIEĽ, ktorý sa môže 

z využitím EUROFONDOV prestávať na kultúrnospoločenský stánok. Možno 

máme poslednú šancu. 

2.PROSBA - Prosíme Vás získajte do majetku mesta hotové FUTBALOVÉ 

IHRISKO - hotové dielo v najlepšej lokalite zachráňte ho pre naše deti. 

3.PROSBA - Prosíme o priebežné skvalitnenie údržby ciest, chodníkov 

a trávnatých plôch. Sme presvedčení o tom, že Technické služby majú 

dostatočný potenciál a technické vybavenie, treba to len prfsnejšie vyžadovať 

od zodpovedných funkcionárov. 

Predniesol som Vám prosby. Tak ako sme s pomocou najvyššieho zvládli a 

zvládneme tento dnešný výnimočný deň, určite stačí možno málo na začiatok 

len CHCIEŤ TO ZMENIŤ K LEPšIEMU A SPOLOČNE. Dirigent udáva len tón a 31 

muzikantov musí hrať podľa nôt jednej symfónie aj keď každý na iný nástroj. 

TAK NÁM PAN BOH POMAHAl 



Jaroslava Lorincová, Čapojevovo 10,08001 Prešov 

Obyvatelia Čapaievovej ulice a okolitých ulíc využfvajúcich trávnatú plochu 


medzi Čapajevovou 10.12 ,14.16,18,20 


Ing, Andrea Turčanová 
Hlavná 73 
1. poschodie, č.dv. 26 
08001 Prešov 

Vážená pani primátorka, 
My, obyvatelia Čapajevovej, Janouškovej a Mudroňavej ulice sa na Vás 
obraciame ako na hlavu nášho mesto so iiadasťou o zveľodenie 
medziblokového priestoru no uNci Čapajevova 10-12-14-16-18-20. Je to 
posledný kúsok trávnatej plochy v širokom okolf. Zo strony mesta je dlhodobo 
bez investícií, o posledné zvyšky hojdačiek sa starajú rodičia, pieskovisko si 
každý rok obnovujeme z vlastných zdrojov. Navyše sa v poslednom čase objavili 
opodstotnené obavy z výstavby parkovisko, ktoré by malo slúžiť klientom 
polyfunkčnej budovy Spirit na Čapajevovej ulíci - teda cudzfm ľuďom, ktorí 
svojimi outomi už tok ČI tok ohrozujú noše hrajúce so deti aj napriek zákazom 
vjazdu. 
Čapajevova ulica v Prešove má obrovské šťostie, keďže medzi blokom 

Čapajevovej 10,12 a Čapajevovej 18, 20 sa nochádza detské ihrisko, ktoré je 
v nie najlepšom stove, no napriek tomu sa teší veľkej obrube deti rôznych 
vekových kategórií z našej ulice a aj okolia. Vďaka stále pokračujúcim 
nadstavbám sa počet deti neustále zvyšuje. 

Naše deti na tomto ihrisku hrajú futbal, rôzne loptové hry, využívajú 
hojdačky a pieskovisko, obľúbené je bicyklovanie a korču/ovanie na kolieskových 
korčulioch. Molé slečny kočíkujú svoje bábiky, mnoho ďalšich detských 
radovánok ukrýva kúsok zelene ktorú tu máme. Všetky stromy a okrasné 
dreviny sme si vysadili sami. 

My rodičia týchto deti využívame príjemné posedenie na tomto ihrisku 
spolu so seniormi, ktorí bývajú v tejto časti mesta. 

... ? U S I ?n1t 



Týmto by sme Vós radi požiadali o uchovanie a zveľadenie tejto plochy, 
osadenie bezpečných hracích segmentov, predovšetkým však o bezpodmienečné 
uchovanie tejto plochy ako oddychového priestoru pre obyvateľov. 

S pozdravom dolu podpfsanf obyvatelia 
tapajevovej ulice a okolitých ulíc 

Číslo Meno Priezvisko 

I
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Súhlaslm so spracovaním osobných údajov. 
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~ Helena MihaMinová, bytom Janouš"Qya.-4, 080 Ol Prešov 

Ing. Rastislav Mochnacký 

Predseda výboru mestskej časti č.3 

Mes!s~ úrad 

\1.80 ol Prešov 

Vec 

Žiadosť o riešenie zrejmých zásahov do QQkQjného stavu. 

Dole podpísaní vlaslnld bytov v bytovom dome na ulici Janouškova č.2, 4 a Levočská č. 
16 v Prešove a spoluvlastníci pozemku pod predmetným bytovým domom. Bytový dom je 
zapísaný na LV Č. 9570 k.ú, Prešov a pozemok pod domom je zapísaný na L V č. 9609 k.ú. 
Prešov. 

Vo vnútornom areáli, ktorý je ohraničený našim bytovým domom, sa nachádza tzv. 
vnútroblok ul. Levočská 16 a ul. Janouškova č. 2, 4. Ked'že ako obyvatelia domu sme mali 
informácie o pripravovanej investlcii, týkajúcej sa vnútrobJoku, požiadali srne o sprístupnenie 
informácií v zmysle zákona o slobodnom prístupe k informáciám. Požadované informácie nám 
boli (čiastočne) sprístupnené a zaslané odosielateľom Mesto Prešov dňa 7.3 .2016. 

Ohľadom celkovej situácie vo vnútrobloku sme na príslušné oddelenia Mestského úradu 
Prešov zasielali už viacero podani, oznámeni a sťažnosti. Doteraz však situácia zo strany 
vlastníka areálu vnútrobJoku, t.j. Mesta Prešov, nebola riešená. Ani teraz pripravovaná realizácia 
údržby spevnených plôch vo vnútrobloku zlepšeniu situácie podľa nášho názoru nepomôže, skôr 
naopak. 

Problémy, ktoré pre nás obyvateľov bytového domu Janouškova č, 2, 4 a Levočská č. 16 
zo súčasného spôsobu využívania vnútrobJoku vyplývajú, sú nasledovné: 

je tu veľký hluk, nečistota, veľké otrasy bytového domu, praskajú nám steny bytov, 
poškodenie životného prostredia, nemáme zeleň, nie je tu občianska vybavenosť 

podľa štúdie od 6, OO hod. ráno do 18,00 hod. večer prejde cez nelegálnu bránu v plote 
do polikliniky 500 áut denne, 160 áut parkuje vO dvore, 20 ťažkých nákladných áut 



zásobuje predajne AGRO potraviny a mäsiareň. Nie sú dodržané základné pravidlá 
ochrany zdravia, medicínske laboratóriá prechádzajú okolo našich bytov a parkujú 
pod bytmi. Nedá sa tu bYvať. nemáme súkromie, nemôžeme otvárať okná II vetrať, 
sušiť prádlo, máme tu len výfuky z áut a nečistý vzduch aj špinu, ktorú vytvárajú 
šoféri áut, čo tu parkuj ú 

môže prasknúť aj kanalizácia, ktorá nebola robená pre takú záťaž 

vyzerá to tu horšie ako v niektorej osade neprispôsobivých občanov 

bývanie je aj vizitkou mesta a predstavítel'ov mesta. Podľa nich je všetko v poriadku. 
pretože tento pozemok vlastní mesto 

Aby bolo možné riešiť problémy obyvateľov bytového domu Janouškova č. 2, 4 
a Levočská č. 16 a dosiahnuť predtým existujúci pokojný stav, je potrebné vykonať nasledujúce: 

zmeniť zaradenie areálu vnútrobloku zo zaradenia "cestná komunikácia" na zaradenie 
"zastavané plochy nádvoria" (nie je nám doteraz zrejmé, ako došlo k zmene 
pôvodného označenia "zastavané plochy nádvoria" na súčasne označenie "cestná 
komunikácia)" 

osadiť dopravné značky, tak ako boli osadené predtým, než bola otvorená brána do 
poliklinika v susednej budove 

obnoviť predošlý stav a zrušiť prejazd do polikliniky 

zásobovanie obchodov a prevádzkarní, ktoré sa nachádzajú v prízemných priestoroch 
bytového domu Janouškova č.2, 4 a Levočská 16, povoliť len automobilmi do 3.500 
kg, tak aby nedochádzalo k poškodzovaniu areálu vnútrobloku II bytového domu 
ťažkými nákladnými autami 

zásobovanie obchodov II prevádzkarní na prízemí bytového domu povoliť vstupom 
z ulice Levočskej, zásobovanie obmedzit' na stanovený čas, podobne ako je to 
upravené pri obchodoch v centre mesta 

parkovanie osobných automobilov vo vnútrobloku, s ohl'adom na kapacitné možnosti 
plochy vnútrob\oku povoliť len pre obyvateľov bytového domu Janouškova Č. 2, 4 
a Levočská č.16 

rámci investičnej akcie "Komplexná rekonštrukcia a údržba miestnych 
komunikácii" realizovať v areáli vnútrobloku výsadbu zelene a výstavbu občianskej 
vybavenosti 

v 



do prípravy realízácie jednotlivých akcii a úprav vO vnútrobloku viac zapojiť 
II informovať obyvateľov bytového domu Janouškova č, 2, 4 a Levočská č.16, tak, aby 
nevznikali zbytočné nedorozumenia, konflikty, či prípadne súdne spory. 

Všetky vyššíe uvedené opatrenia žiadame uskutočniť v zmysle ust. § 5 Občianského 
zákonníka tak, aby bol zabezpečený predtým (pred otvorenIm brány do polikliniky) existujúci 
pokojný stav. 

Ďakujeme, 

V Prešove, dňa 13.4.2016 

Podpisy vlastnIkov bytov 
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Odbor dopravy, životného prostredia a komunálnych služieb 

Oddelenie komunálnych služieb 
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Vážený pán 
Ing. Rastislav Mochnacký 
poslanecká schránka MsÚ 
Hlavná 73 
080 O l Prešov 

T/2016/6158 Ing. Miroslav Vrbenský 11.04.2016 
051/3100277 

Odpoved' na požiadavku PzMZ-38-2016 

Vážený pán poslanec, 

na základe Vašej požiadavky vznesenej na 17. zasadnutí Mestského zastupiteľstva 
mesta Prešov vo veci semaforu na Levočskej ulici pri Poliklinike Vám zasielame 
nasledovnú odpoveď. 

Požiadavka bola v minulom obdobi niekoľkokrát doručená MsÚ v Prešove na riešenie. 
Sekcia stavebného úradu a urbanistiky MsÚ v Prešove, oddelenie dopravy, energetiky a 
životného prostredia ako cestný správny orgán riešila tUto problematiku na pracovných 
rokovaniach s kompetentnými stranami. Keďže na rokovaniach nedošlo k dohode, Krajský 
dopravný inšpektorát v Prešove neodsúhlasil zmenu režimu svetelného signalizačného 
zariadenia, 

Požiadavku na úpravu svetelného signalizačného zariadenia na Janouškovej ulici 
predložíme správcovi miestnych komunikácií so žiadosťou o návrh riešenia a následne o 
tom budeme informovať VMČ č, 3, 

r'f'Jtft·~§'!i"O I~I1 
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S pozdravom ~n~>jq ~O?R~~,: ?ľľ~rQ~fj[i (G00 :~l~ťiu;,!~\g;.: ,.1;', ~j \' , 

:J'- ') r) j r' 

vedúci odboru dopravy, životného prostredia 

a komunálnych služieb 
Afestského úradu v Prešove 

Kópia na vedomie: 

MsO - Odbor vnútornej správy, Organizačno-právne oddelenie 


